
 

Referart Bylaugsmøde 
Dato:  Torsdag den 11-1-2024 

Deltagere: Thomas, Torben, Ingelise, Inga, Jørdis, Preben, Pia og Jette. Lone kom senere 

Afbud: Pernille (udtrådt) og Alice 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt 

2. Nyt fra oldermanden 

a) Eltavle og ledninger, Bent 

Vi aftaler fornuftig pris. Andre aftaler er for svære at administrer 

b) Telte, skal vi købe nye ? 

De to store telte blev uheldigvis ødelagt af novemberstormen lige efter julemarkedet.  

Et stort robust telt i sektioner på 8x12 m koster ca. 80.000. Til gengæld kan det sættes 

op i sektioner af tre meter. Lyndby bruger/lejer et sådant telt. Inden vi køber, vil vi leje 

det til evt. sommerfest eller loppemarked for at se, om det passer til vores brug. Så 

kan vi også bestemme størrelse.  

 

3. Beretning fra kassereren 

a. Regnskab d.d.  

b. Julemarked  

Der kom 79.887 kr. ind ved julemarkedet med et overskud på 42.826 kr. Dette er 

rekord. Ligesom besøgerantallet var over 900! 

 

Der er indkøbt et Dinero Pro program, så vi kan overholde regnskabsloven - Pris 

2.955. Jette afprøver de nye smarte funktioner. 

 

4. Status - intet 

 

5. Nyt fra udvalgene 

a. Sæbyposten - intet 

b. Vej / Trafik - intet 

c. Legeplads - intet 

d. Hjemmeside / Facebook / PR – Der skal nye billeder til udlejnings fanen. Sendes 

til Carsten. 

e. Aktivitetsgruppen 

Der er mulighed for at få gratis musik mod at lave en knæk-cancer indsamling. 

Thomas har kontakt.  

Hall, som bor her i byen, spiller irsk folkemusik. 

f. Repair-cafe, Inga 

Vi får besøg af Naturfredningsforeningen 12 Jan 

g. Haven, Inga 

Det knækkede træ fjernes 



 
 

h. Sæby synger, Inga 

3 arrangementer med ca. 25 deltagere pr. gang. Mange udefra. Vi prøver med en 

betaling på 50 kr. inkl. kaffe og kage og betaler selv musiker. Så kan det testes om 

der er villighed for at betale for det. 

i. Andre arbejdsgrupper der er tilknyttet Bylauget - intet 

 

6. Arrangementer 

a. Fugleskydning 

Preben taler med John for at finde en dato inden sommerferieperioden 

b. Sct. Hans 

c. Sommerfest 

d. Loppemarked med pølsebod, øl og vand, kaffe og kage 

e. Banko, tirsdag 20-2, Inga og Alice – Rykkes til 21/2 

f. Banko, tirsdag 9-4, ?? 

g. Generalforsamling 4-5 eller 11-5, Thomas. - Pga. af udlejning etc. bliver det 

søndag 5/5 kl. 15 med smørrebrød 

h. Mandeaften – kommer senere 

i. Julemarked – strøm skal være færdig til torsdag aften næste gang. Der laves klare 

aftaler ved forberedelsen 

j. Julefrokost 

k. Fællesspisning, torsdag den 25-1, Torben og Thomas 

l. Fællesspisning, onsdag den 14-2, Pia og Pernille – ændret til Pia og Lone. Jørdis 

dækker bord 

m. Fællesspisning, torsdag den 14-3, Jørdis og Preben. Pia ager sig af tilmeldinger 

etc.  

n. Koncerter 

o. Øl og mad / vin og mad 

p. Vinsmagning, lørdag den13-4, Thomas og Pia, menu som sidst 

q. Førstehjælp, søndag 14-1, Inga – flyttet til 11/2 

r. Fredagsbar, Ingelise – Spørger nogen og prøver at huske at få afsat 

arrangementet fra gang til gang.  

s. Dameaften lørdag 3-2 ? Er udsat til 2 Marts 

t. Andre arrangementer 

u. Hvem kan deltage til bylauges arrangementer - skal medlemmer have første ret?  

Det kan kun ske praktisk ved, at man i opslag og invitationer gør tydeligt opmærksom 

på, at hele arrangementet KUN er for medlemmer.  

 

 

7. Den Gamle Skole 

a. Status, Torben 

Den nye nøgleboks sidder lige under, hvor tagrenden (måske) er utæt. Tagrenden 

undersøges. Repaircafe har 3D printet lille hus til at beskytte nøgleboksen. 

Der planlægges nogle arbejdsweekender til istandsættelse af de to entrer.  

b. Husudvalget, Ingelise 



 
 

Der mangler nogle brødkurve (Er nu bestilt) 

Der er OK at udleje de nye hvide duge. De kan holde til det. Pris 200 kr. 

c. Udlejning, skal man have deltaget i bylaugsarbejde for at kunne leje skolen?   

Det kan ikke administreres. Det er OK at gøre individer opmærksom på, at alt arbejdet 

i bylauget er frivilligt, og vi altid kan bruge en hjælpende hånd.  

Det er ikke muligt at bruge haven til betalingsarrangementer, som ikke er i Bylauets 

regi (eller evt. idrætsforeningen). 

 

8. Bylaugshuset 

a. Status, Torben 

De indkomne tilbud på huset er alle mindst 400.000 kr. for dyre. Derfor får vi kun et 

toilethus og en støttemur (indtil Annelise og Jøren). Vi er i dialog om at få et hus, der 

ikke følger lokalplanen, således det senere er muligt at bygge videre.  

 

9. Gadekær, Torben 

 

10. Indkommende forslag 

 

11. Fastlæggelse af næste møde 

23 april. 2024. kl. 18.00 Lone laver mad. 

 

12. Eventuelt 

 

 

 


